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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 
Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 12 lutego 2015r. o godz. 14.00 
w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

  Posiedzenie poprowadziła pani Maria Płotkowska – Przewodnicząca Komisji 
Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej Rady Powiatu Bydgoskiego, która  
po otwarciu obrad stwierdziła quorum. W posiedzeniu Komisji uczestniczyło dziewię-
ciu jej członków, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu  

 Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła Radnym planowany porządek 
posiedzenia (załącznik nr 2 do protokołu), który przyjęty został w głosowaniu jedno-
myślnie. 

  W dalszej części obrad Radni jednomyślnie przyjęli protokół z poprzedniego 
posiedzenia Komisji w dniu w dniu 22 stycznia 2015r. 

 W punkcie 4 porządku obrad pani Maria Strąk – Dyrektor Wydziału Edukacji, 
Kultury i Sportu Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy przedstawiła sprawozdanie  
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez j.s.t. za 2014r. (załącznik nr 3 do proto-
kołu). Pani Dyrektor poinformowała, że na żadnym ze stopni awansu zawodowego nie 
było konieczności wypłaty dodatku uzupełniającego i na każdym poziomie zostały 
średnie wynagrodzenia osiągnięte. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedło-
żonego sprawozdania.  

  W punkcie 5 porządku obrad pani Maria Strąk – Dyrektor Wydziału Edukacji, 
Kultury i Sportu Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy przedstawiła informację  
na temat wykorzystania funduszu świadczeń zdrowotnych dla nauczycieli w 2014r. 
(załącznik nr 4 do protokołu). Członkowie Komisji nie wnieśli uwag.  
 
  W dalszej części Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu Radnemu Radosła-
wowi Kempińskiemu, który zgłosił że w protokole z poprzedniego posiedzenia Komi-
sji, w punkcie dotyczącym wyników matur, nie zostało odnotowane pytanie Radnego, 
czy były mierzone wskaźniki EWD? Dyr. Maria Strąk poinformowała, że organ pro-
wadzący może w każdej chwili odczytać wskaźniki EWD i porównać np. wyniki Li-
ceum Ogólnokształcącego Koronowie z Liceum w Solcu Kujawskim, czy Technikum 
z Karolewa z Technikum w Koronowie. Ze względu na małą liczbę uczniów nie moż-
na porównać wskaźników Technikum z Solca Kujawskiego. Nie jest również możliwe 
porównywanie ze sobą wyników różnych typów szkół. Dyr. Strąk dodała również,  
że dopiero od mementu rozdzielenia wyników egzaminów gimnazjalnych z matema-
tyki i przedmiotów ścisłych od wyników z języka polskiego i przedmiotów humani-
stycznych jest możliwe rzetelne porównywanie wskaźników EWD. Wcześniej były 
bowiem zestawiane ze sobą wyniki z matematyki i języka polskiego z całą grupą 
przedmiotów realizowanych w gimnazjum.  



OR-III.0012.3.2015 
 

2 
 

  Przewodnicząca Komisji zwróciła się do Radnych, czy mają jeszcze jakieś py-
tania zanim Komisja przystąpi do opiniowania materiałów na najbliższą sesję? 
  Radna Elżbieta Wysocka zapytała się w jaki sposób szkoły ponadgimnazjalne 
przygotowują się do naboru uczniów na nowy rok szkolny? Pierwszy zabrał głos Rad-
ny Radosław Kempinski, który poinformował  że do Zespołu Szkół w Sicienku  
w którym Radny jest nauczycielem, dotarł Zespół Szkół Agro - Ekonomicznych  
w Karolewie z zaproszeniem na „Drzwi Otwarte” łącznie z podstawieniem autobusu  
i zapewnieniem atrakcji dla uczniów na cały dzień. Radna Małgorzata Kaźmierczak, 
która jest nauczycielem w ZSAE dodała, że począwszy od listopada  na zaproszenie 
szkoły przyjeżdżają uczniowie ostatnich klas Gimnazjów z powiatu oraz sąsiednich 
gmin i uczestniczą w tematycznych zajęciach grupowych. Ponadto nauczyciele  
z uczniami wyjeżdżają do szkół gimnazjalnych z prezentacją oferty edukacyjnej na 
godziny wychowawcze. Szkoła od lat uczestniczy także w targach edukacyjnych orga-
nizowanych zarówno w Świeciu jak i w Bydgoszczy. Ponadto do Biblioteki Szkolnej 
zakupione zostaną podręczniki do klasy pierwszej, które będą mogli wypożyczać 
uczniowie w trudnej sytuacji finansowej rodziny. Jutro odbywa się również spotkanie, 
które ma na celu usprawnienie połączeń komunikacyjnych ze szkołą, tak by ułatwić 
uczniom dojazd na zajęcia. Radna Małgorzata Niedźwiedzka, która pełni funkcję Dy-
rektora Zespołu Szkół w Solcu Kuj. poinformowała, że na marzec zaplanowane zosta-
ły już spotkania z młodzieżą szkolną i rodzicami, na których Zespół Szkół Ogólno-
kształcących i Zawodowych z Solca Kuj. wystąpi ze swoją ofertą edukacyjną. Aktual-
nie dla każdego ucznia ostatniej klasy Gimnazjum przekazana została gazetka szkolna 
przygotowana przez ZSOiZ.  Dyr. Maria Strąk dodała, że co roku szkoły prowadzą 
szeroko zakrojone działania promocyjne. I tak nabór na rok szkolny 2014/2015 jest 
porównywalny z latami poprzednimi, mimo postępującego niżu demograficznego.  
Szkoły przygotowują filmy promujące, odwiedzają gimnazja, organizują konkursy  
i turnieje na poziomie gimnazjalnym ale odbywające się na terenie szkół ponadgimna-
zjalnych, tak by umożliwi ć uczniom zapoznanie się z bazą szkolną. Nowym pomysłem 
na promocję szkoły są np. spotkania z rodzicami i gimnazjalistami z udziałem absol-
wentów szkół ponadgimnazjalnych, którzy odnieśli już pierwsze sukcesy zawodowe. 
  Radna Elżbieta Wysocka zapytała się o nowe kierunki kształcenia? Dyr. Maria 
Strąk odpowiedziała, że szkoły stoją na stanowisku pozostawienia dotychczas realizo-
wanych kierunków poza szkołą w Karolewie, która proponuje rozszerzenie oferty 
edukacyjnej. Zgodnie z obowiązującymi procedurami szkoła wystąpiła do Wojewódz-
kiej i Powiatowej Rady Zatrudnienia o wyrażenie opinii. Opracowany został również 
projekt uchwały Zarządu Powiatu Bydgoskiego w sprawie wyrażenia zgody na utwo-
rzenie nowych kierunków.  
  W dalszej części obrad, Przewodnicząca Komisji przybliżyła Radnym dotych-
czas obowiązujące zasady przyznawania Nagród Radnych Powiatu Bydgoskiego usta-
nowionych uchwałą Rady Powiatu Nr 16/II/06 z 6 grudnia 2006r. Przewodnicząca 
poinformowała również, że zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej, Komisja zobo-
wiązana została do  uszczegółowienia zasad i kryteriów przyznawania nagród. W toku 
dyskusji, która się wywiązała Radni ustalili, że powrócą do tematu na następnym po-
siedzeniu Komisji. Radnym udostępniona zostanie treść dotychczas obowiązującego  
Regulaminu przyznawania nagród i dla porównania zestawienie ilości nagród rozda-
nych w ostatnich dwóch latach.  
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  W punkcie 6 porządku obrad Komisja przystąpiła do opiniowania materiałów  
na VI Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 19 lutego 2015r. I tak: 
- projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej Powiatowego Programu 

Wspierania Rozwoju Wsi, po jego przedstawieniu przez pana Zbigniewa Łuczaka 
– Wicestarostę Bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany po-
zytywnie, 

- informację o skargach wpływających do organów powiatu oraz o działalności kon-
trolnej Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy przedstawiła pani Teresa Szymanik 
– Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Starostwa  
Powiatowego w Bydgoszczy – Radni nie wnieśli uwag, 

- projekt uchwały zmieniającej Regulamin Organizacyjny Starostwa Powiatowego  
w Bydgoszczy, po jego przedstawieniu przez dyr. Teresę Szymanik, został przez 
Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie, 

- projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego 
części nieruchomości położonych w Gminie Koronowo, po jego przedstawieniu 
przez pana Zbigniewa Łuczaka – Wicestarostę Bydgoskiego, został przez Komisję 
jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie, 

- projekt uchwały zmieniającej budżet Powiatu Bydgoskiego na rok 2015 po jego 
przedstawieniu przez panią Grażynę Czepanko – Skarbnika Powiatu, został przez 
Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 
  W punkcie 7 porządku obrad przeznaczonym  na wolne głosy i wnioski, Radna 
Małgorzata Kaźmierczak zaapelowała o pozytywne rozpatrzenie wniosku o ufundo-
wanie nagród i objęcie patronatem honorowym  Przeglądu Twórczości Młodzieżowej 
pn. „III Kabareton” organizowany w marcu br. przez Zespół Szkół Agro – Ekono-
micznych w Karolewie.  

 
  Po wyczerpaniu tematów ujętych w porządku, Przewodnicząca zamknęła  
posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej o godz. 15-tej. 

Protokołowała: Paulina Wengler 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maria Płotkowska 
- przewodnicząca komisji   ……………………………………….. 

2. Radosław Kempinski 
- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Anna Jakubowska   ……………………………………….. 

4. Małgorzata Kaźmierczak  ……………………………………….. 

5. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

6. Zbigniew Łuczak   ……………………………………….. 
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7. Małgorzata Niedźwiedzka  ……………………………………….. 

8. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

9. Adam Ryfa    ……………………………………….. 

10. Elżbieta Wysocka   ……………………………………….. 


